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Abstract (en)
[origin: US4493959A] In a keyboard comprising keys (1) arranged in recesses of a supporting plate (2) and electric contacts of a contact plate (6)
disposed below the keys (1) a tilting axis is provided between the key (1) and the supporting plate (2). In order to ensure symmetrical switching
behavior a tilting axis is provided on both sides of the key (1). The tilting axes are formed by corners (4, 5) which are abutted at an obtuse angle
(W2) by the key (1).

Abstract (de)
Bei einer Tastatur mit in Ausnehmungen einer Trägerplatte (2) angeordneten Tasten (1) und mit elektrischen Kontakten einer Kontaktplatte (6)
unterhalb der Tasten (1) ist zwischen der Taste (1) und der Trägerplatte (2) eine Kippachse vorgesehen. Für ein symmetrisches Schaltverhalten ist
an beiden Seiten der Taste (1) eine Kippachse vorgesehen. Die Kippachsen sind von Kanten (4, 5) gebildet, an denen die Taste (1) mit stumpfen
Winkeln (W2) anliegt.
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